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OSNOVNA ŠOLA  

PREŽIHOVEGA VORANCA JESENICE 

C. TONETA TOMŠIČA 5,  4270 JESENICE 

-------------------------------------------------------- 
Štev.: 900-5/2016/31 

Datum: 12. 6. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 

 

 

3. seje Sveta staršev, ki je bila v četrtek, 8. 6. 2023, ob 16.30 v čitalnici šole. 

 

Prisotni: Aleš Bremec, Merima Nuhanović, Tina Repovž, Admir Smajić, Mersiha Avdić, Nives 

Regeis, Ajša Babača, Dimitrij Margon, Nataša Savčić, ravnatelj dr. Robert Kerštajn, 

predsednica Šolskega sklada Urška Žust.  

 

Opravičeno odstotni: Branka Srebrenovski, Davor Srebrenovski, Tatijana Bondarenko, , Anesa 

Kaltak, Marjetka Kocijančič, 

 

Odsotni: Mirnesa Ajdarpašić, Jasmina Lika, Dragana Gavrić, Azra Botonjić, Jasna Delanović, 

Mustafa Sejdinović, Katja Bilbija, Medina Mešić,  Andreja Mladenović, Olga Šepic, Edisa 

Mahić, Sanela Lemeš, Mediha Mujčinović, Samir Osmančević. 

 

 

Dnevni red: 

1. Pregled zapisnika 2. seje, 7. 3. 2023 

2. Pregled zapisnika 2. korespondenčne seje, 20. 3. 2023 

3. Pregled zapisnika 3. korespondenčne seje, 10. 4. 2023 

4. Potrditev predlaganih cen delovnih zvezkov za šolsko leto 2023/2024 

5. Šolski sklad 

6. Razno 

 

 

Predsednik je pozdravil prisotne.  

Ob ugotavljanju prisotnosti je ugotovil, da 3. seja Sveta staršev ni sklepčna, ker je na seji od 

osemindvajsetih članov prisotnih devet članov. V primeru, da bi bilo vsaj petnajst 

predstavnikov staršev prisotnih, bi bila sklepčnost zagotovljena.  

Predsednik je odločil, da se bo izvedla korespondenčna seja. Prisotni člani obravnavajo točke 

dnevnega reda takoj, odsotni pa odločajo naknadno po elektronski pošti. 

 

 

Ad 1/ Pregled zapisnika zadnje seje, 7. 3. 2023 

Predsednik je na kratko povzel pobude in predloge iz zapisnika 2. seje, z dne 7. 3. 2023. 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

SKLEP 1: Prisotni člani so potrdili zapisnik 2. redne seje z dne, 7. 3. 2023. 

 

 

Ad 2/ Pregled zapisnika 2. korespondenčne seje, 20. 3. 2023 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

SKLEP 2: Prisotni člani so potrdili zapisnik 2. korespondenčne seje z dne, 20. 3. 2023. 

 

 



2 

 

 

Ad 3/ Pregled zapisnika 3. korespondenčne seje, 10. 4. 2023 

Predsednik je povzel zapisnik seje, na kateri so člani podali obrazloženo mnenje za edinega 

kandidata za ravnatelja, dr. Roberta Kerštajna.  

Na korespondenčni seji je bil sprejet sklep, da Svet staršev izreka podporo kandidatu in daje 

pozitivno mnenje k njegovi kandidaturi.  

SKLEP 3: Prisotni člani so potrdili zapisnik 3. korespondenčne seje z dne, 10. 4. 2023. 

 

 

Ad 4/ Soglasje za ceno delovnih zvezkov za šolsko leto 2023/2024 
Na podlagi 14. člena Pravilnika o upravljanju učbeniških skladov mora ravnatelj pred 

odločitvijo o izboru učnega gradiva, ki ga zagotavljajo starši učencev, pridobiti soglasje Sveta 

staršev k skupni nabavni ceni učnega gradiva.  

Knjižničarka, ga. Barbara Udrih, ki je hkrati tudi skrbnica učbeniškega sklada, je pripravila 

cene delovnih zvezkov po razredih za šolsko leto 2023/24. Seznam učbenikov bo objavljen na 

šolski spletni strani  in v papirni obliki dan učencem.  

Članom je posredovala predlagane cene delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv po 

posameznih razredih. Brezplačne delovne zvezke imajo učenci od 1. do 3. razreda. Pri izbiri 

delovnih zvezkov se ozirajo na vsebino in ceno.  V letošnjem letu so učbenik za angleščino za 

4. razred zamenjali za samostojni delovni zvezek.  

 

Na kratko je podala predlagane cene: 

1. razred: financira Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje, 

2. razred: financira Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje, 

3. razred: financira Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje, 

4. razred:   84,80 €, dražje za 19,00 €, 

5. razred:   62,00 €, dražje za 6,10 €, 

6. razred:   112,50 €, dražje za 9,5 €, 

7.   razred:   92,70 €, dražje za 7,48 €, 

8.   razred:   87,00 €, dražje za 3,25 €, 

9.   razred:   83,70 €, dražje za 5,90 €. 

SKLEP 4: Prisotni člani Sveta staršev so potrdili predlagano nabavno ceno delovnih zvezkov 

in drugih učnih gradiv za šolsko leto 2023/24. 

 

 

Ad 5/ Šolski sklad 

Predsednica Šolskega sklada, ga. Urška Žust, je povedala, da je bilo na dan 15. 5. 2023 finančno 

stanje 13.092 €. Odhodkov na dan 15.5.2023 je bilo 8.165 €. Od zadnjega finančnega poročila 

so prejeli še deset prošenj, zato je potrebno še odšteti cca. 3.300 €. Prihodkov je bilo 13.144 €, 

od tega so največ prispevali starši 7.000€, donacij je bilo 1.100 €, bazar 731 €.  

Devetinštirideset učencev je upravičenih do subvencije učbenikov. Največ prošenj so prejeli za 

vstopnine in avtobusne prevoze s strani učiteljev, in sicer za vse otroke, ne samo za socialno 

ogrožene. S strani staršev so prejeli samo tri prošnje za socialno ogrožene.   

Prihodki so vsako leto manjši s strani staršev in donatorjev. Naslednje leto bodo posodobile 

seznam podjetij za donacije. Apelirajo na predstavnike Sveta staršev, da na 1. roditeljskem 

sestanku spodbudijo starše k donacijam. Predsednik predlaga, da se na donatorje obrača preko 

e-pošte in s tem se tudi zmanjšajo stroški za šolo.  

Odobrene so bile vse prošnje, mogoče ne v znesku, kot je bilo zaprošeno, odobreno je bilo v 

manjšem znesku.   
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G. Margon je mnenja, da bi se s papirjem dalo največ doprinesti. Prav tako je predsednik 

mnenja, da so starši gonilo pri zbiranju papirja, vendar sodelujejo vedno eni in isti starši. 

Predlaga, da se na 1. roditeljskem sestanku spodbudi starše k čim večji udeležbi na papirni 

akciji.  

V Šolskem skladu pred odobritvijo vloge vedno pogledajo, če so prinesli papir in v takem 

primeru je prošnja odobrena.  

Ravnatelj je povedal, da v letošnjem šolskem letu iz sklada ni bilo namenjenih sredstev za šolo, 

ker je šola sama financirala nakupe. Ko pa je bil kupljen mikroskop, pa je sredstva namenil 

Šolski sklad.  

Podana je bila pobuda, da se na govorilnih urah spodbudi starše, da otroke pošljejo na šolske 

dejavnosti, npr. gledališče. Starše je treba ozavestiti, da je to za otroke edinstvena izkušnja. 

Članice so pripravile zahvalo za starše za njihove prispevke, ki jo bodo otroci dobili pri 

spričevalu.  

 

Ad 6/ Razno 

Starše je zanimalo stanje pri biologiji. 

Ravnatelj je povedal, da učiteljica Dežman nadomešča delavko na porodniški do 15.6.2023. 

Prej je učila na gimnaziji, zato je osvojila srednješolsko ocenjevanje. Njen način ocenjevanja 

je drugačen, ocenjuje po posameznih sklopih. Če je en sklop negativen in ga ne popravi, 

potem je popravni izpit. Glede njenega načina ocenjevanja je klical na Inšpektorat, Zavod za 

šolstvo in Ministrstvo, vsi so mu povedali, da je učitelj pri ocenjevanju avtonomen. Pri 

njenem zadnjem spraševanju je bila zraven tudi pomočnica ravnatelja, ki je povedala, da je 

učiteljica imela malo podvprašanj. Ravnatelj je še povedal, da so bili glede ocen pri njem 

starši. Prisotne so bile učiteljica Dežman, pomočnica ravnatelja in svetovalna delavka. 

Dogovorili so se, da bo učencem dala še eno možnost, spraševala pa jih bo učiteljica Kosem. 

Ga, Nuhanovič je povedala, da kuhar Gašper žali otroke, še posebej tiste, ki so malo močnejši.  

Ravnatelj je povedal, da se je glede tega že pogovarjal z Gašperjem, a se bo ponovno.  

Ga. Avdič je izpostavila obnašanje učenca iz 3.c razreda, da žali učiteljico, nagaja sošolcem, 

jih škropi z razkužilom, zaradi njega pouk ne teče.  

Ravnatelj je povedal, da je seznanjen z zadevo in da je sedaj učenec do konca šolskega leta 

doma.  

Ravnatelj je starše seznanil s tožbo, ki jo je proti šoli vložila delavka in v kateri šolo toži zaradi 

diskriminacije za 600.000 €. Šola je angažirala odvetnico, ki je že dala odgovor na tožbo. 

Sodišče pa je že poslalo pobudo za mediacijo, s katero smo se strinjali. 

Predsednik je zaradi nesklepčnosti sej in zaradi udeležb enih in istih predstavnikov dal predlog, 

da razredniki na 1. roditeljskem sestanku, ko se izbira predstavnike, to naredijo na začetku 

sestanka. Bolj podrobno naj se jim predstavi delovanje Sveta staršev in naj se izbere 

predstavnika, ki je zainteresiran za to.  

Predsednik je še povedal, da je bilo šolsko leto uspešno in zahvaljuje se tudi učiteljskemu zboru, 

da se v celoti potrudijo.  

Seja je bila zaključena ob 17.40. 

Zapisala:      Predsednik Sveta staršev: 

Nataša Krajnc      Aleš Bremec 


